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Verslag:  
 

1. Betaling van (bus-)vervoer door ouderraad voor schoolreizen en openluchtklassen – 
ter bespreking 

• Momenteel wordt vervoer bij schoolreizen gedragen door de ouderraad. Niet 
meer evident gezien de stijgende prijzen. Nodig om aanpassingen te doen?  

• Openluchtklassen 2024 Strijtem/Lombeek: 
o Voorstel om met trein te gaan zonder bagage: Focus op kinderen 

zonder bagage lukt beter, veiligheid primeert.  
o Vervoer bagage: Iemand via ouderraden met een vrachtwagen? 

Opmerking: wat met verzekering? Eventueel vervoer bagage door 
technische dienst?  



o Concrete vraag: ouderraden ten laste nemen openbaar vervoer, 
gemeente tussenkomst bagage. An legt het voor aan het CBS.  

2. Bezwaar door het schoolbestuur/uitstappen die volledig betaald worden door de 
ouderraad (bv. PLopsaland Triangel Lombeek) – ter bespreking 

• Opmerking: geen “bezwaar” schoolbestuur, eerder de opmerking of dit 
pedagogisch verantwoord is. 

• Context: Triangel Lombeek ging met de trein naar Plopsaland. Elke uitstap 
wordt voorgelegd aan het CBS i.h.k.v. de verzekering, ook al wordt het 
volledig bekostigd door de ouders/ouderraad. Konden toen niet gaan, enkel 
Mayaland. Nadien tickets gekregen om nog eens naar Plopsaland te gaan.  

• Doel: sociale vaardigheden, groepsvorming, elkaar leren kennen. Einde/begin 
schooljaar een ludieke uitstap is er altijd geweest. Ook een “plezierreisje” kan 
sowieso gelinkt worden aan pedagogische doelen, en is dus pedagogisch te 
verantwoorden + niet alle kinderen krijgen buiten school de kans om zo’n 
uitstap te doen.  

3. Frequentie extra-murosactiviteiten – ter bespreking 

• Context: Momenteel gaan leerlingen tijdens de schoolloopbaan 1e-6e leerjaar 
3x op openluchtklassen: Pamel 5+6 jaarlijks, 3+4 tweejaarlijks; 
Strijtem/Lombeek met 1 tot 6 tweejaarlijks. Maximumbijdrage van 
5200€/schoolloopbaan (jaarlijks geïndexeerd) =  Budget van 180€/leerling 
voor 3 meerdaagse uitstappen of 260€ per leerling / 2.  

• Nu al mogelijkheid tot voorschotfacturen om betaling te spreiden. 
Schoolbestuur legt 35€/lln bij, nodig voor activiteiten ter plaatse.  

• Vraag: is het nodig om dit 3x te doen, of kan 2x per schoolloopbaan?  
• Opmerking: Sommige kinderen 1e graad nog te jong. Ze hebben het er zelf 

moeilijk mee, en vragen meer zorg van de leerkrachten.  
• Opmerking: Budget van 180€ is ook moeilijk, je kan er niet veel mee doen op 

5 dagen. In Hasselt vb. ook geen enkele betalende activiteit kunnen doen. 
Qua kwaliteit zou beter zijn om 2x te doen. Hoe meer invulling je kan 
aanbieden, hoe rijker.  

• 2x is ook al meer dan andere scholen aanbieden.  
• Opmerking: indien 2x: communicatie naar ouders belangrijk, spaarplan al 

vroeger opstarten. Moet ook worden opgenomen in het volgende 
schoolreglement.  

• Pedagogisch verantwoord? Ja, inhoudelijk anders dan een uitstap.  
• Afspraak: 2 vragen te bespreken in de ouderraden en pedagogische raden: 

met/zonder 1e graad + 2 of 3 keer per schoolloopbaan een meerdaagse 
schoolreis? Volgend overleg terugkoppeling.  

4. Telling Strijtem/Lombeek 1 oktober 2023 – ter bespreking 

• 2/10 telling door de verificateur – zie document in bijlage 
• Kleuters Strijtem: 49 leerlingen= 74 lestijden toegekend, 78 nodig 

o 7 instappers (6 na krokus, 1 Pasen). Tekort 4 lestijden  



o SES momenteel gebruikt om de 4 lestijden Strijtem in te richten 
• Kleuters Lombeek: 30 leerlingen, 2 graadsklassen, 52 lestijden nodig= OK 
• 15 klokuren kinderverzorging 
• L.ager Strijtem: 63 leerlingen: 

o L1-L2 apart want lokaal te klein voor 29 lln. 
o Graadsklas L3-L4: 19 lln. 
o Graadsklas L5-L6: 15 lln. 
o Tekort 12 lestijden gevraagd aan schoolbestuur 

• Lager Lombeek: 52 leerlingen, 3 graadsklassen 
o L1-L2 halftijdse ontdubbeling, 2e ook, 3e niet 
o Zelfde aantal lestijden nodig maar minder leerlingen: 24 ten laste 

gemeente.  
• SES: geen zicht op schooltoeslag 
• Totaal = 36 lestijden gevraagd voor Strijtem-Lombeek. Bij prognose 41 

gevraagd, maar meer leerlingen kunnen inschrijven (dus meer lestijden 
ontvangen via overheid) 

5. Instellen aanmeldingsprocedure basisonderwijs – voor advies 

• Alle basisscholen hebben de vraag gesteld om over te gaan naar een digitaal 
aanmeldingsprocedure.  

• Motivatie: 
o Capaciteit kunnen bepalen: maximum aantal kinderen per klas (lager) of 

geboortejaar (kleuter). Tot nu moest elke school verplicht iedereen 
inschrijven, want geen capaciteit bepaald. Gevolgen: grote klassen, 
infrastructuur niet meer aangepast.  

o Omringende gemeenten melden al aan, waardoor extra instroom van in de 
buurgemeenten, of ouders die zich op verschillende plaatsen inschrijven en 
dan niet komen opdagen 

o Duidelijker zicht krijgen op de vraag in Roosdaal, eerlijker systeem, betere 
controle welke kinderen worden ingeschreven 

• Voorstel wordt voorgelegd aan de gemeenteraad van oktober: 
o Broers en zussen, kinderen van personeel schrijven vooraf in (4-22/12/23): hier 

wordt niemand geweigerd.  
o Andere kinderen melden online aan (27/02-19/03/24) voor de school/scholen 

van keuze. Rangschikking zou gebeuren volgens: 
▪ 1e schoolkeuze 
▪ afstand school/domicilie 
▪ toeval 

o De ouders krijgen de tijd om hun ticketje te gaan verzilveren in de 
toegewezen school. 

o Vrije inschrijvingen voor de resterende plaatsen vanaf 23/05.  
• Binnen lokaal bestuur kan je aanmelden en krijg je maar een ticket voor 1 school.  
• Opmerking: welke software? Gratis systeem Vlaamse Overheid, of betalend systeem 

met kostprijs van 5000€ (vorige jaren subsidie van 5000€, nog geen nieuws 
hierover)  



• Opmerking: hoe wordt de capaciteit bepaald? Kwaliteit moet voorop staan, niet 
besparen in uren.  

• Directies zullen al eens bekijken hoeveel kinderen idealiter in elk lokaal, maar ook 
ondersteuning OVSG bij deze oefening. Graadsklassen moeilijk, want je kan geen 
capaciteit bepalen per graad. Vb. Strijtem, 20 kleuters K1, maar zou vb. klas 24 zijn.  

=> Capaciteit wordt voorgelegd aan schoolraad op extra schoolraad in december.  

• Capaciteit vooral probleem Strijtem (kleine klasruimtes) en Pamel (veel leerlingen). 
Lombeek minder van toepassing (hoewel ook kleine lokaaltjes in oud 
gemeentehuis).  

• Advies schoolraad: 4 x positief, 3 x onthouding, 2x negatief = (niet unaniem) positief 
• Bijkomende vraag naar ouderraden: 

o Bij aanmeldingsprocedure is er een ombudsdienst inschrijvingen (OBI) die 
klachten bespreekt (technische fout, …), uitzonderlijke situaties erkent en het 
aanmeldingssysteem evalueert.  

o Bij de OBI dient minstens één vertegenwoordiger van een erkende 
Roosdaalse oudervereniging (netoverstijgend) aan te sluiten => elke 
ouderraad polst intern.  

6. Kennisname projecten: - ter kennisname  

• Groene speelplaats Strijtem: 
o Brainstorm speelplaats met kerngroepje (juf Elke vertegenwoordiger leraren, 

Nico vertegenwoordiger ouders, Vanessa, An, Pieter Geerts TD): Vooral 
schaduw zeer belangrijk. Kosten in kaart brengen o.b.v. factuur Pamel, 
ouderraad eventueel stukje bekostigen.  

o Ruwe planning: uitgraven stukje dat vergroend wordt; dan zuiveren grond; 
aanplanting; maatwerk( speeltuigen, podium, pergola).  

o Prijsaanvraag en procedure idealiter tegen jan. 24, uitgraven begin febr. om 
te kunnen aanplanten in febr.  

o Vraag naar zo groot mogelijke bomen om al sneller schaduw te krijgen.  
• Verbouwing Lombeek: 

o Stand van zaken: Momenteel buitenaanleg, komende maand(en) verder. 
Riolering aangesloten, waterput, nadien aanleg trap en start voor aanleg 
vanaf petanquebaan tot ingang; panelen. Tijdens winterperiode afwerking 
binnen.  

o Opmerking: rekening houden met voorwaarden vanuit AgIOn. 
Onderwijskwaliteit gaat achteruit door de werken: o.m. beperkte toiletten, 
tijdverlies om rond te gaan. Vorig jaar febr. begonnen, oplevering nu al 
verschoven naar sept. 24.  

o Als ouderraad ook verplicht uitwijken naar de Broebel 
o Algemene ontevredenheid; beroepsprocedure opgestart door 1 van de 

ouders.  
o Kleuterjuffen vragen om kleutertoiletje/Dixi te voorzien. Voorstel potje in de 

refter niet hygiënisch. Bij toezicht in refter niet mogelijk om met de kleuters 
naar de toilet in de klas te gaan. Ook probleem materiaal waar kinderen 
moeten passeren.  



o Vraag naar transparantie en communicatie. Niet alles verloopt zoals gepland, 
maar net dan is communicatie belangrijk.  

▪ Opmerking: algemeen directeur afwezig waardoor enkele mails niet 
behandeld zijn.  

▪ Afgesproken om nog eens met de ouders samen te zitten. Datum zal 
volgen. Bij start wel gebeurd, werd goed onthaald.  

7. Kennisname nascholingsbeleid – ter kennisname  

Pedagogische studiedagen:  

• Maandag 9 oktober 2023 (volledige dag) 
o Voormiddag: Kick Off LeerLokaal op niveau van de 

scholengemeenschap De Pajot in de Warande te Liedekerke. 
o Doel: schoolteams kennen het concept LeerLokaal en weten hoe ze er 

praktisch mee aan de slag kunnen gaan. 
o Namiddag: opleiding leerkrachtenteam Kunst en cultuur ‘hip hop en 

bucketdrums’ in de Broebel (1496 €) 
• Woensdag 22 november 2023 

o LeerLokaal leergebied kunst en cultuur onder begeleiding van onze 
pedagogische begeleidingsdienst. (645 €) 

• Woensdag 31 januari 2023 
o Effectieve feedback van Marijn De Velde (vervolg van pedagogische 

studiedag schooljaar 2022-2023) (prijs nog niet gekend) 
o Doel: uitschrijven van een leerlijn 

• Woensdag 28 februari 2023 
o Op weg naar executief functioneren (2 x 645 €) 
o Lesgevers van het OVSG 

8. Samenwerking CLB – ter bespreking 

• Context: Samenwerking met CLB Ninove verloopt moeilijk in Triangel 
Strijtem/Lombeek in verschillende dossiers. Ongenoegen bij leerkrachten en ouders. 
Nu zelfs nog geen samenwerkingscontract met CLB voor huidig schooljaar. Weer 
nieuwe onthaler. In Pamel gaat het wel goed, nochtans zelfde onthaler.  

o Pijnpunten: slechte opvolging leerlingen, krijgen niet de juiste ondersteuning, 
afspraken worden niet nagekomen, alles duurt heel lang 

o Bij evaluatie begin juli met CLB problemen benoemd. Volgens coördinator 
veel personeelswissels met slechte communicatie onderling, ook overstelpt 
met gevallen intrafamiliaal geweld in de regio (prioriteit).  

• In Pamel al besproken in kernteam. Vorig jaar maar 1 ‘raar’ geval. Wel veel wissels, 
zowel bij directie als personeel CLB. In Pamel wel goede opvolging. Wekelijks overleg 
met onthaler, maandelijks met trajectbegeleiders.  

• Opmerking: Kan CLB ingebreke gesteld worden? Nee, niet de gang van zake.  
• Opmerking: kan het ander CLB dit aan qua capaciteit? Zeker na te vragen!  
• Procedure bij verandering CLB: voor nieuwjaar kenbaar maken dat er het schooljaar 

nadien veranderd zal worden. Beslissing dus ten laatste in december te nemen.  



• Vraag overschakelen naar ander CLB N-Brussel: collega’s scholengemeenschap zijn 
zeer positief.  

o Moeilijke keuze: want in Pamel goede samenwerking, willen zeker zijn dat ze 
dezelfde service krijgen bij ander CLB. Strijtem/Lombeek kan zich alleen 
verbeteren bij verandering. Desnoods met 1 instellingsnummer veranderen.  

• Opmerking: ZOCO’s in Strijtem/Lombeek zijn ook gewisseld, is spilfiguur. Kan rol 
spelen in leren kennen van elkaar.  

• Voorstel:  
o Overleg met CLB in aanwezigheid schoolbestuur om de pijnpunten te 

bespreken 
o Bij kennismaking CLB N-Brussel polsen of ze hetzelfde kunnen aanbieden 

aan ZOCO’s + of ze de capaciteit hebben om er scholen bij te nemen 
o Bij extra schoolraad in december stavaza 

9. Data volgend Overleg 

• Extra schoolraad in december via Teams: 7/12/23 19u.  
o Capaciteit i.f.v. aanmelden 
o Stavaza samenwerking CLB 
o Feedback ouderraden/pedagogische raad i.v.m. extramuros activiteiten 

• 20/02/24 om 19u. in het gemeentehuis 
o O.a. telling 1/02 

• 11/06/24 om 19u. in het gemeentehuis 
o O.a. schoolreglement, lestijdenpakket, … 

10. Varia 

• Lestijden & budget (ouderraad Pamel) 
o wat is er gebeurd na negatief advies en schrapping bus 
o probleem veiligheid & kwalitatief onderwijs voor leerlingen 5de leerjaar 

Pamel na schrapping ontdubbeling eerste week september (te kleine klas 
voor 30 leerlingen) 

o Advies van schoolraad in de materie Pamel, een situatieschets heden en 
bezorgdheden zal worden toegelicht met verwachting van een advies van de 
schoolraad. 

• Context: minder leerlingen ingeschreven in Pamel dan voorzien (redenen: 
dubbel ingeschreven, verhuis, doorverwijzing, geen busvervoer meer, …).Gevolg: L1 
geen splitsing, L5 halftijdse splitsing.  L4, L5, L6 zijn grote klassen (29 à 30 lln.) 
maar L5 heeft een klein lokaal, waardoor zorgen bij ouders rond veiligheid, CO², … 
Heeft ook effect op de kinderen (schoolmoe, huilen).  

• Reeds besproken met enkele ouders en de directie, overleg met burgemeester 
en schepen.  

• Opmerking: Wat met budget door afschaffen voor- en naschools busvervoer? 
Verkeerde opvatting dat de bus enkel werd afgeschaft voor lestijden. Niet alleen 
financiële plaatje, ook prijs/kwaliteit, inzet personeel/leerkrachten.  



• Schoolbestuur heeft ook de verantwoordelijkheid om het gehele budget correct 
te beheren, breder dan enkel school. Op schoolvlak ook grote investering in vb. 
digitalisering.  

• Opmerking: afschaffen bus, kon voorzien worden dat er leerlingen af zouden 
haken.  

• Opmerking: 1e x in 10 jaar dat er zo’n groot verschil zit tussen ingeschreven en 
effectief aantal leerlingen. Hoe kunnen we volgend jaar op een eerlijke manier 
nog een lestijdenpakket inrichten? Geen lestijden en op 1 september bekijken is 
geen optie. 

• Ook al afgesproken om de splitsingsnormen te herbekijken op lange termijn.  
• Opmerking: geen vast lokaal meer per klas maar mogelijkheid om te verhuizen 

afhankelijk van klasgrootte?  
• Splitsing heeft ook een impact op nodige meubilair (voltijdse splitsing: 2x 15 

banken. Halftijdse splitsing: 1x 30 + 15 banken).  
• Opmerking: lestijdenpakketten is materie voor advies van schoolraad. In juni 

advies schoolraad, in september beslissing schoolbestuur zonder communicatie. 
Vraag om zulke zaken in de toekomst op een noodvergadering van de 
schoolraad te bespreken voor advies.  

• Deze week besliste CBS voor 3 extra lestijden voor 4-5-6 bijkomend bij de 
halftijdse ontdubbeling, maar ouders vragen om het 5e voltijds te ontdubbelen. 
Kunnen de 9 lestijden worden toegekend aan 5e leerjaar alleen? Leerkrachten 
zouden akkoord zijn om die uren naar 5e te laten gaan. 

o An heeft al gebeld met Dimitri als voorzitter van de ouderraad, omdat het 
teveel info was om op mail te zetten. De groep ouders van het 5e  is ook 
om per mail te antwoorden.  

▪ An bespreekt dit voorstel maandag 16/10 met het CBS, nadien 
wordt het afgerond.  

 

• Ouderraad Lombeek:  
o Vraag om den Broebel gratis te kunnen gebruiken zolang lombeekkring 

niet kan 
o Jammer dat er bij het circus niemand aanwezig was vanuit het 

schoolbestuur  
• Opmerking rond verslagneming: 

o Graag duidelijker vermelden of een agendapunt ter kennisname / 
bespreking / advies is + motivering van sommige punten duidelijker te 
zetten. Bij vorig verslag stond dit niet duidelijk vermeld, en leek het alsof 
ouderraden akkoord gingen met afschaffen busvervoer, terwijl dit geen 
punt was voor advies, maar ter kennisname.   


